




















 

                                 ŽIVOTOPIS IVICE BRKIĆA KANDIDATA ZA PREDSJEDNIKA HŠS-a 

 

Rođen sam 1961. godine u Splitu, oženjen, otac dvoje djece, po zanimanju sam ekonomista. 

Do kraja Domovinskog rata bio sam zaposlen u bivšoj kaštelanskoj tvornici „Jugovinil“ na 

radnom mjestu „Samostalni referent međunarodne špedicije“ u carinskom odjelu  za 

rezervne dijelove i opremu. Poslije Domovinskog rata dajem otkaz, otvaram obiteljski  

privatni obrt „Agencija za promet nekretninama“. U šahu djelujem kao šahovski djelatnik na 

raznim funkcijama (tajnik, dopredsjednik, predsjednik) gotovo više od 35 godina. 

Više od 20 godina predsjednik sam šahovskog kluba „Petar Sedlar-Pepe“ iz grada Kaštela, 

Kaštel Novi. Šahovski klub „Petar Sedlar-Pepe“ član je 1-A hrvatske šahovske lige. To je u 

svakom smislu kvalitetno organiziran šahovski klub. Klub je do prošle godine imao najviše 

prijavljenih ekipa na svim razinama natjecanja, počevši od najače 1-A hrvatske šahovske lige, 

2 hrvatske šahovske lige-jug, 3 hrvatske šahovske lige-jug, četvrte hrvatske šahovske lige-jug, 

1 kadetske hrvatske šahovske lige-jug. Šahovski klub „Petar Sedlar-Pepe“ ima vlastitu 

šahovsku školu koju vodi međunarodni majstor Srđan Šale. 

Kap predsjednik kluba vodio sam svih ovi godina brigu da klubu osiguram dostatna 

financijska sredstva kroz cijelu godinu. Zbog svega toga šahovski klub „Petar Sedlar-Pepe“ je 

u potpunosti financijski stabilna udruga, te nema nikakvih problema sa financiranjem svojih 

športskih aktivnosti. U prethodnom razdoblju prije nego sam postao predsjednik kluba 

obnašao sam u početku dužnost tajnika i kasnije dopredsjednika kluba. 

Dugogodišnji sam predsjednik šahovskog saveza Splitsko-dalmatinske županije. Kao 

predsjednik županijskog saveza zajedno sa svojim izvršnim odborom kvalitetno provodimo 

plan i program rada koji donesemo krajem prethodne godine. Naš županijski šahovski savez 

je financijski stabilan savez, te sve radnje koje se poduzimaju u našem županijskom 

šahovskom savezu, županijska natjecanja, sjednice izvršnog odbora i skupštine saveza, 

transparentno se objavljuju na službenoj stranici šahovskog saveza Splitsko-dalmatinske 

županije. Za napomenu moram reći da sam kao predsjednik saveza ponosan što smo u 

prošloj godini šahovskim klubovima sa područja naše županije kao potporu u radu donirali 

šahovske rekvizite i šahovsku opreme u vrijednosti cca 60.000 kuna. Treba naglasit da naš 

županijski šahovski savez podupire međunarodne šahovske turnire koji se održavaju na 

području Splitsko-dalmatinske županije (Open Split – Split, Open Petar Žaja- Aržano itd…). U 

periodu prije nego sam postao predsjednik šahovskog saveza Splitsko-dalmatinske županije, 

dugo godina obnašao sam dužnost dopredsjednika saveza. 

U dva navrata tj. u dva mandata  bio sam izabran sa velikom većinom glasova za  

dopredsjednika Hrvatskog šahovskog saveza, na čemu sam izuzetno ponosan.  

Kaštela, 10.08.2020.                                                                                        Ivica Brkić  

 

 

 



PLAN I PROGRAM RADA  

 

Poštovani šahovski prijatelji, cijenjena šahovska javnosti! 

 

Dragi prijatelji činjenica je da Hrvatski šahovski savez već gotovo 20 mjeseci nema 

predsjednika i izvršni odbor, nema organe vlasti koji jedini mogu sukladno statutu HŠS-a 

donositi pravovaljane zakonske odluke.  

 Sva potrebna poboljšanja koja mislim u suradnji sa članovima  izvršnog odbora 

neodgodivo i transparentno provesti, jednostavno rečeno nije moguće riješiti u jednom danu, 

tjednu ili mjesecu, jer problemi bili oni manji ili veći nisu nastali za jedan dan već se tu nalaze 

duže vrijeme.  

 Treba ići korak po korak.  

 Prvi korak svakako treba biti pokretanje postupka za donošenje potpuno novog Statuta 

HŠS-a koji će biti kvalitetno i jasno napisan i što je najvažnije statut koji neće biti u bilo 

kojem svom dijelu nedorečen. Potrebno je ažurirati evidenciju članstva, te steći uvid u 

financijsko stanje HŠS-a.  

 Uspješan prvi korak stvoriti će nužne preduvjete u namjeri da se provede što 

kvalitetnija financijska konsolidacija Hrvatskog šahovskog saveza, koja će pak omogućiti da 

se bavimo onim zbog čega smo i osnovani, a to je razvitak i promicanje šaha prema načelima 

športa i olimpizma i organizacija državnih i međunarodnih šahovskih natjecanja za sve 

kategorije i uzraste …  

  Po završetku izborne skupštine HŠS-a dana 05.09.2020. godine, ako budem izabran 

za predsjednika HŠS-a, odmah ću istog dana sazvati prvu sjednicu izvršnog odbora na kojoj 

ćemo odmah imenovati komisiju za provođenje javne rasprave vezano za donošenje novog 

statuta HŠS-a, te razmotriti određivanje datuma i mjesto održavanja slijedeće skupštine HŠS-a 

kako bi se na njoj mogao donijeti novi statut, zbog regularnosti natjecanja odmah ćemo 

potvrdit povjerenike za ovu godinu, raspravit ćemo o pravilnicima koji su nužni za natjecanja, 

otvorit ćemo i raspravu vezano za plan rada i financijski plan za 2021. godinu.   

 Ovo je opis najvažnijih planiranih aktivnosti, vrijeme njihova izvršenja i izvršitelji:  

 

 

Opis aktivnosti  

 

Vrijeme izvršenja 

 

Izvršitelji-nositelji 

 

PRVA SJEDNICA IZVRŠNOG 

ODBORA 

 

  - razmatranje odluke o  datumu sazivanja     

    sjednice skupštine HŠS-a   

  - pokretanje postupka  imenovanja  

    komisije za donošenje novoga Statuta     

 - donošenje odluke da jedna osoba može  

    biti samo u jednoj komisiji (osim nekih 

iznimno bitnih za funkcioniranje HŠS-a)    

    da komisiju za ženski šah čine po 

mogućnosti većinom žene i da komisije za  

    mladež čine po mogućnosti kvalitetni 

šahovski treneri i djelatnici, osobe koje u   

    svojim klubovima sa njima rade i 

postižu dobre rezultate  

  - pozivanje svih obnašatelja dužnosti 

 

 

 

-odmah nakon  

  izborne sjednice  

  Skupštine 

05.09.2020.god. 

 

 

 

predsjednik, Izvršni 

odbor, glavni tajnik 



    u Savezu (pojedinci, službe, komisije,  

    tijela i dr.) na dostavu izvješća o radu s 

    naglaskom na stanje, probleme i 

moguća 

    poboljšanja  

  - pokretanje postupka za donošenje 

novog  

   pravilnika o natjecanjima i 

registracijskog  

    pravilnika   

  - priprema kalendara natjecanja za 2021. 

  - donošenje odluke o potvrđivanju  

     povjerenika na ovogodišnjim  

     natjecanjima s naglaskom na 

prilagodbu  

     trenutnom stanju  

  - ažuriranje evidencije članstva 

  - financijsko izvješće 
 

PROMJENA STATUTA SAVEZA 

 

     - odluka o pokretanju postupka promjene 

        Statuta  HŠS-a, 

        ponovni ustroj funkcije 

        Nadzornog odbora, javnost rada i  

        pristup informacijama, razmotriti kako  

        na najbolji način  

        redizajnirati i poboljšati službenu stranicu  

        HŠS-a, predložiti osnivanje odbora za  

        „Šah u škole“, odužiti se starijoj 

šahovskoj  

        populaciji prijedlogom da se osnuje odbor  

        za veterane, u svakom slučaju spriječiti 

        u budućnosti mogućnosti blokade rada  

        HŠS-a, 

        uvođenje kraćeg roka za izradu i  

        objavu zapisnika i odluka sa sjednica svih   

        tijela HŠS-a, donošenje jasnih i  

        nedvojbenih odredbi o pravima i 

obvezama 

        svih obnašatelja dužnosti u Savezu, itd... 

 

     - izrada prijedloga Statuta 

     - javna rasprava o prijedlogu Statuta 

 

     - donošenje Statuta 

 

 

 

 

-  sjednica    

  Izvršnog odbora 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- rujan-prosinac  

 

 

 

- predsjednik, izvršni odbor  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Predsjednik 

- Izvršni odbor, glavni 

tajnik 

 

  

- Skupština HŠS-a 

 

 

UTVRĐIVANJE FINANCIJSKOG STANJA 

 

      - utvrđivanje financijskih pokazatelja i  

        podataka o poslovanju svih obnašatelja  

 

 

 

- rujan - listopad  

 

 

 

 

 

- Predsjednik, izvršni odbor, 

  glavni tajnik 

 



       dužnosti (tijela, komisije, službe, 

pojedinci) 

   

     - objava točnog financijskog stanja i  

        podataka o poslovanju saveza      

 

 

- listopad   

    

 

 

- Predsjednik, izvršni odbor,  

  glavni tajnik  

 

   

 

FINANCIJSKA KONSOLIDACIJA SAVEZA 

 

       

 

 

 

 

U toku mandata  

 

 

 

 

 

-Predsjednik, izvršni odbor, 

  

 

 

JAVNOST RADA I ČLANSTVO 

 

      - svakodobni uvid i objava podatka 

         o članstvu i  radu saveza 

 

 

 

 

  

- kontinuirano od  

  prve sjednice  

  izvršnog odbora 

 

 

 

 

 

 

- Predsjednik, glavni tajnik 

 

PO POTREBI REORGANIZACIJA RADA U 

SAVEZU 

 

     - izrada i objava popisa, prava i dužnosti  

       obnašatelja svih funkcija u Savezu 

       (tijela, komisije, službe, pojedinci i sl.)   

     

     

 

 

 

-rujan-prosinac   

 

 

 

 

- Predsjednik 

- Izvršni odbor, glavni   

  tajnik 

 

PO POTREBI REORGANIZACIJA 

SUSTAVA NATJECANJA I KUPA 

 

- sustav natjecanja treba pokušati prilagoditi 

   potrebama i mogućnostima  klubova 

 

- godišnja registracija od 01.01. do 15.02. 

- po potrebi promjena pravilnika i sustava 

natjecanja za 2021. godinu 

- razmatranje mogućnosti smanjenje 

registracije   

  za mlade i žene  

- razmatranje mogućnosti povećanja nagrada 

za  

   pobjednike na natjecanjima za žene i mladež   

 

 

 

 

 

 

-rujan-prosinac 

 

 

 

-Predsjednik 

- Izvršni odbor, glavni           

  tajnik, komisije  

  HŠS-a  

 

 

 

RAZVITAK I PROMICANJE ŠAHA 

 

    - stvaranje uvjeta za vrhunske domete u 

šahu 

 

 

 

 

- kontinuirano od  

  prve sjednice  

  izvršnog odbora 

 

 

- Predsjednik, izvršni odbor 

- glavni tajnik,  komisije  

  HŠS-a  



     -bitno poboljšati rad s mladima 

 

    - međunarodna suradnja i organizacija  

      međunarodnih natjecanja 

 

 

 

 

 

 

Poštovani šahovski prijatelji, sve što sam predhodno naveo,(unaprijed se izvinjavam ukoliko 

sam omaškom nešto propustio navesti) jednostavno čini osnovu nužnih i neodgodivih 

promjena za koje su nam potrebni iskusni i stručni ljudi, za to su nam nadasve potrebni i 

kvalitetni šahovski djelatnici koji su se već iskazali svojim radom u matičnim klubovima ili 

županijskim šahovskim savezima, Za ovakav realno provediv program potrebno je 

zajedništvo velike većine šahista u lijepoj našoj, te napokon prestanak podijela na podobne i 

nepodobne. Naša Hrvatska je mala zemlja sa malim brojem stanovnika, a još manjim brojem 

kvalitetnih šahovskih djelatnika, ali ono malo šahovskih zaljubljenika što je ostalo treba 

stremiti zajedničkom cilju, boljitku hrvatskog šaha u cjelosti.  

Temeljem svega navedenog, iskreno se nadam da će delegati na izbornoj skupštini HŠS-a 

koja će se održati 05.09.2020. godine u Zagrebu znati izabrati predsjednika HŠS-a, 

predsjednika koji će znati kako najbolje u budućem mandatu voditi HŠS,, osobu koja će 

donijeti za sve nas nove, kvalitetne i nadasve transparentne promjene u Hrvatski šahovski 

savez. 

 

 

S poštovanjem! 

 

 

Kandidat za predsjednika HŠS-a:  Ivica Brkić 

 

 

Kaštela, 10.08.2020. godine 


